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Motto: 
 
 
 
 

„ "Nu trebuie sã aşteptãm 
indiferenţi zorile! 

Mai putem mişca şi noi 
pãmântul spre ele!" 

 
 

  
În temeiul art.51 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, republicată,  prezint următorul  

 
RAPORT DE ACTIVITATE 

pentru anul 2007 
 

Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad Total 
întruniri 

Total 
participări 

24 22 
Activitatea  la şedinţele comisiilor de specialitate.  
Sunt membru al Comisiei de urbanism, construcţii şi amenajarea 
teritoriului din cadrul Consiliului Local al Municipiului Arad. Dintr-un 
total de 31 de întruniri ale acesteia, am participat la 27.  

31 27 

În cadrul Comisiei de Urbanism am acordat  audienţe unor cetăţeni particulari şi unor reprezentanţi ai 
unor firme în special, în probleme privind neeliberarea de către executiv a autorizaţiilor de construire 
solicitate în condiţiile cerute de solicitant. Am constatat că, în cea mai mare parte, reclamaţia 
persoanelor în cauză nu era întemeiată, aceştia apelând la comisie ca la o autoritate de la care se aşteaptă 
obligatoriu un răspuns împotriva executivului. În două dintre cazuri însă,  autorizaţiile au fost eliberate 
la intervenţia comisiei. 
Am  organizat la sediul partidului, săptămânal, cu mici excepţii, în perioadele de sărbători,  audienţe, în 
fiecare zi de miercuri, publicul fiind obişnuit deja ca în ultimii ani să fiu prezentă la sediu în acest scop, 

un număr important de cetăţeni contactându-mă pentru rezolvarea diferitelor probleme.  
Participarea la întâlnirile cetăţeneşti organizate din propria 
iniţiativă. 

3 3 

În conformitate cu prevederile art.50(2) din Legea nr.393/2004, privind statutul aleşilor locali, 
modificată şi completată prin Legea nr. 249/2006, în legătură cu problemele cetăţeneşti, au avut loc, la 
iniţiativa mea, 3 întruniri cu cetăţenii din următoarele cartiere:  
-Cartierul Alfa(26.03.2007), unde majoritatea celor prezenţi au avut posibilitatea să prezinte problemele 



cu care se confruntă în această zonă, în special, cele privind asigurarea  transportului public în zonă, 
reglementarea staţiiolor de taxi,  avertizarea prin tăbliţe a lucrărilor de construcţii în zonă,  punerea în 
pericol a construcţiilor afectate de traficul greu, ceea ce a condus la o scădere a preţului apartamentelor 
din zonă comparativ cu zone similare, lipsa agenţilor de circulaţie etc.  
-Cartierul Gai(23.04.2007, unde au fost prezenţi reprezentanţi ai familiilor care locuiesc pe străzile: 
Faurilor, General Doda, Fântânii, Grădinarilor, Dunării, Calea Aurel Vlaicu, care au reclamat  stagnarea 
lucrării începută de SC Amarad SA pentru extindere de reţele apă potabilă pe străzile respective, lucrare 
începută şi abandonată de un an de zile, neglijarea salubrizării zonei,  mirosurile insuportabile de la 
canalul  Indagrare-Ferma Ceala, lipsa capacelor la gurile de canal în 15 locuri, nevoia de restricţionare a 
traficului în zona RAR, prin limitarea vitezei sau semaforizarea zonei, starea degradată a drumurilor în 
aceste cartiere şi alte probleme pe care le-am adus la cunoştinţa celor responsabili, în scris şi a căror 
rezolvare am continuat să o urmăresc pe teren. 
-În cartierul Micălaca (25.04.2007), au fost prezenţi reprezentanţi ai familiilor care locuiesc pe străzile 
Milova, Abrud, Simfoniei, Săvârşin, Mioriţa, blocurile 252, 253A şi B, 251, 157 A şi B, 156, 158, 159, 
163, 162, 230, 231, care solicită amenajarea unui spaţiu de joacă pentru copii  în zonă. Direcţia Tehnică 
a Primăriei a preluat spre rezolvare această doleanţă a cetăţenilor. 
Participarea la dezbaterile publice organizate pentru proiectele de hotărâri normative si 
probleme de interes public. 

Dintr-un număr total de 5 
dezbateri publice, organizate 
pentru proiectele de hotărâri 
normative si probleme de 
interes public, am participat 
la două  dintre acestea, în 
cadrul cărora  au fost 
dezbătute următoarele 
proiecte de hotărâri:  
1. Proiect de hotărâre 
privind aprobarea bugetului 
de venituri şi cheltuieli al 
Municipiului Arad pe anul 
2007. 
2.1.Proiect de hotărâre 
privind modificarea şi 
completarea Hotărârii 
nr.51/2005 a Consiliului 
Local al Municipiului Arad 
privind circulaţia utilajelor 

şi a autovehiculelor destinate transportului de mărfuri cu masa totală maximă autorizată mai mare de 
3,5 tone în municipiul Arad. 
2.2.Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fundamentare pentru înfiinţarea Serviciului 
Public de administrare a Ştrandului „Neptun” din municipiul Arad.  
2.3.Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Serviciului de Administrare a Ştrandului „Neptun” Arad şi 
aprobarea formei de gestionare a acesteia. 
2.4.Proiect  de hotărâre cu privire la aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a 
Serviciului public de administrare Ştrand „Neptun”, Caietului de Sarcini, Regulamentului de 
funcţionare Ştrand „Neptun”, metodologiei de calcul a tarifului de acces în ştrand şi a valorii acesteia. 
Reprezentarea intereselor municipiului Arad la nivelul instituţiilor publice. 
Mi-am continuat activitatea  ca reprezentant la Colegiul Naţional „Moise Nicoară” în comisia 
consultativă pentru asigurarea calităţii. 
Proiecte de hotărâri iniţiate şi promovate, proiecte adoptate. 
În acest an am iniţiat două  proiecte de hotărâri, care nu au întrunit suficiente voturi pentru a fi aprobate 



de Consiliul Local.   
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea PUD “Extindere şi amenajări interioare-restaurant” în 
incinta Ştrandului “Neptun”Arad, proiect nr.404/2006, elaborat de SC RENOVATIO NOVA SRL, 
beneficiar SC “Corleone” SRL. 
2.Proiect de hotărâre privind privind  unele măsuri pentru eficientizarea informării  Consiliului Local 
cu privire la activitatea agenţilor economici şi a instituţiilor publice de sub autoritatea sa. 
În cursul acestui an am formulat 14 interpelări referitor la: amenajarea unui spaţiu de joacă în 
Micălaca, corelarea tramvaiului 4/cu autobuzul 21 pentru cartierul Alfa, înfiinţarea unei staţii de 
tramvai comune în zona UTA, am interpelat executivul ce se întâmplă cu Piaţa Mihai Viteazul, am 
solicitat informaţii cu privire la Sindicatul CET Arad, am solicitat o informare cu privire la aplicarea 
Legii 544/2001, am solicitat o informare cu privire la situaţia Ştrandului „Neptun” Arad. 
Anul 2007 a fost cel mai fructuos an al mandatului meu, prin numărul foarte mare al cetăţenilor care 
m-au contactat la partid pentru audienţe, precum şi prin întreaga mea activitate de consilier. 

 
 


